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ZÁPISNICA 
z verejného zasadnutia 

Akademického senátu Stavebnej fakulty Technickej univerzity v Košiciach 
zo dňa 26.9.2019 

 
Prítomní: 12 z 15 zvolených členov podľa prezenčnej listiny. 

AS SvF TUKE bol uznášaniaschopný. 
 

Zasadnutie Akademického senátu SvF TUKE otvoril predseda Ing. Ivo Demjan, PhD. 
 

Predseda AS SvF TUKE privítal na zasadnutí akademického senátu fakulty dekana SvF 
TUKE - doc. Ing. Petra Mésároša, PhD. prodekana SvF TUKE - prof. Ing. Dušana Katunského, 
CSc., tajomníka SvF TUKE - Ing. Jozefa Selína, PhD. a tajomníčku AS SvF TUKE - Ing. Lenku 
Štulerovú. 
 

Program zasadnutia AS SvF TUKE: 
 

Program rokovania: 
1. Otvorenie 
2. Určenie a schválenie overovateľov zápisu 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Interpelácie 
5. Výsledky doplňujúcich volieb do AS SvF TUKE na jedno uvoľnené miesto 
    v študentskej časti akademickej obce SvF TUKE v bakalárskych študijných 
    programoch 
6. Voľba podpredsedu AS SvF TUKE za študentskú časť 
7. Doplňujúce voľby do AS TUKE na uvoľnené miesto z radov študentskej časti 
    akademickej obce SvF TUKE 
8. Rôzne 
9. Záver 

 

Výsledok hlasovania: 12 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 
K bodu 2) 
 

Uznesenie č. 50/2019 
 

AS SvF TUKE zvolil overovateľov zápisu: 
 

Ing. Jozef Junák, PhD. 
Juraj Chovanec 
 

Výsledok hlasovania: 12 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 
K bodu 3) 
 

Žiadne termínované uznesenia. 
 
K bodu 4) 
 

Vznesená bola ústna interpelácia od prof. RNDr. Nadežde Števulovej, PhD.: 
 

Nevyhovujúci technický stav cestnej komunikácie - výjazd z parkoviska sa riešil už na 
predošlých zasadaniach AS SvF TUKE. Počas letných prázdniny malo dôjsť k úprave cesty, 
predovšetkým k oprave dier, ale oprava cesty sa nevykonala. 

 

Odpovedal tajomník SvF TUKE - Ing. Jozef Selín, PhD.: 
 

Situácia je taká, že dané pozemky patria mestu, a teda je nutné dostať súhlas na daný úkon. 
Primátor mesta Košice súhlas odmieta vydať kvestorovi TUKE. Dočasne bola cesta riešená 
vysypaním kameňov, ale v pláne je urobiť opravu cesty vo vlastnej réžii, konkrétne za pomoci 
firmy Eurovia. 
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Vznesená bola ústna interpelácia od prof. RNDr. Nadežde Števulovej, PhD.: 
 

Na webovej stránke fakulty sú stále sú uvedení pôvodný riaditelia ústavov, anglická verzia 
stránky má zle uvedený manažment (chýba prof. Ing. Dušan Katunský, CSc.), sú tam 
nesprávne uvedené fakultné odborové komisie a v neposlednom rade na stránke chýba 
brožúra s informáciami o štúdiu pre akademický rok 2019/2020. Študenti majú problém so 
zapisovaním si predmetov, nevedia ako a ktoré predmety si zapisovať. 

 

Odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Momentálne sa pracuje na 2 verziách webovej stránky a súčasne dochádza k zmene 
technického systému a realizuje sa to v spolupráci ÚVT a IBM. Predpokladá sa, že nová 
webová stránka fakulty bude čoskoro spustená. Elektronická forma brožúry je už pripravená 
a bude zavesená na webovú stránku fakulty v čase jej spustenia. Dovtedy majú všetci 
študenti dostupné potrebné informácie o predmetoch v systéme MAIS. Všetci študenti 1. 
ročníka mali seminár ohľadom zapisovania predmetov. 

 

Odpovedal doc. RNDr. Pavol Purcz, PhD.: 
 

Môžem potvrdiť, že aj v súčasnosti riešime vzniknuté kolízie v rámci rozvrhu, taktiež sa nám 
stalo, že si študent zapísal všetky predmety pre 1. až 3. ročník. Bohužiaľ, také situácie sa 
stávajú aj napriek tomu, že majú všetky potrebné informácie, to je však už chybou študentov. 

 

Vznesená bola ústna interpelácia od prof. RNDr. Nadežde Števulovej, PhD.: 
 

Na druhom poschodí na chodbe sa nachádzajú 3 prázdne nástenky. Predtým bolo na nich 
uvedené vedenie fakulty, Akademický senát a Vedecká rada. Bolo by vhodné to napraviť. 

 

Odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Predmetné nástenky samozrejme v budúcnosti budú pripravené, ale momentálne to nie je 
priorita. Rovnako pracujeme na zmene označenia miestností a zmene menoviek, vyplýva to 
z pripravovaných a schválených vzorov, cieľom ktorých je všetko zjednotiť. 

 

Vznesená bola ústna interpelácia od prof. RNDr. Nadežde Števulovej, PhD.: 
 

Sú v súčasnosti pozastavené na fakulte habilitačné a inauguračné konania? V programe 
súčasného dekana pred voľbami ako jeden z cieľov je uvedené práve zvyšovanie kvalifikácie 
zamestnancov fakulty. 

 

Odpovedal dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD.: 
 

Nemáme žiadne informácie o takomto strave. Vieme len, že zatiaľ nebol žiaden návrh 
doručený. Čakáme na vyjadrenie a usmernenie od prorektora pre vedu a výskum. 

 

Odpovedal prof. Ing. Dušan Katunský, CSc.: 
 

Vydané boli nové vyhlášky a preto sa dňa 1.10.2019 o 13,00 h. bude konať zasadnutie s 
novým prorektorom prof. Ing. Ivom Petrášom, DrSc., kde budú sprostredkované všetky 
informácie ohľadom habilitačných a inauguračných konaní z MŠ SR. Nová Vedecká rada 
TUKE bude zasadať 11.11.2019, kde sa to bude riešiť ďalej. Žiadosti o habilitačné a 
inauguračné konanie sa dajú podávať aj teraz, ale odporúča sa počkať so žiadosťami po 
týchto stretnutiach. 

 

Odpovedal tajomník SvF TUKE - Ing. Jozef Selín, PhD.: 
 

Momentálne je to prechodný stav a sami nevieme, ako pokračovať, preto sa odporúča počkať 
aspoň do 15.10.2019 s podávaním žiadostí o habilitačné a inauguračné konanie. Všetko to 
závisí od MŠ SR. 
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K bodu 5) 
 

Predseda AS SvF TUKE - Ing. Ivo Demjan, PhD. konštatoval, že priebeh doplňujúcich volieb od 
ich vyhlásenia až do ich ukončenia prebehol podľa schváleného „Organizačné zabezpečenie 
priebehu doplňujúcich volieb do AS SvF TUKE na jedno uvoľnené miesto v študentskej časti 
akademickej obce SvF TUKE v bakalárskych študijných programoch“. 
 

doc. RNDr. Pavol Purcz, PhD. - predseda hlavnej volebnej komisie informoval prítomných členov 
AS SvF TUKE s priebehom a výsledkami doplňujúcich volieb do AS SvF TUKE (študentská časť 
akademickej obce SvF TUKE - bakalárske študijné programy). 
 
Uznesenie č. 51/2019 
 

V doplňujúcich voľbách do AS SvF TUKE na jedno neobsadené miesto v študentskej časti 
akademickej obce SvF TUKE v bakalárskych študijných programoch konaných dňa 25/9/2019, 
bol zvolený - Dominik Verčimák (3 r., Bc., TMS). 
 

Zápisnica o výsledku doplňujúcich volieb do AS SvF TUKE na jedno neobsadené miesto v 
študentskej časti akademickej obce SvF TUKE v bakalárskych študijných programoch, podpísaná 
všetkými členmi čiastkovej volebnej komisie a hlavnej volebnej komisie spolu s hlasovacími 
lístkami zalepenými v obálke tvoria prílohu tejto zápisnice. 
 

Výsledok hlasovania: 12 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 
K bodu 6) 
 

Uznesenie č. 52/2019 
 

AS SvF zvolil členov volebnej komisie: 
 

doc. RNDr. Pavol Purcz, PhD. 
Ing. Jozef Junák, PhD. 
Juraj Chovanec 
 

Výsledok hlasovania: 12 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 

Predseda AS SvF TUKE podal podporné stanovisko na podpredsedu AS SvF za študentskú časť 
- Bc. Milanovi Oravcovi. 
 

Uznesenie č. 53/2019 
 

V tajnom hlasovaní bol zvolený na funkciu podpredsedu AS SvF TUKE za študentskú časť - Bc. 
Milan Oravec (počet hlasov: 10 z 12 platných hlasov). 
 

Hlasovacie lístky a zápis volebnej komisie z voľby podpredsedu AS SvF TUKE za študentskú 
časť tvoria prílohu tejto zápisnice. 
 

Výsledok hlasovania: 12 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 
K bodu 7) 
 

V zmysle § 6, ods. 7) "Štatútu SvF TUKE": Ak zaniklo členovi AS fakulty členstvo pred skončením 
funkčného obdobia podľa odseku 6 písm. b) až f) tohto paragrafu, zvolí zodpovedajúca časť 
akademickej obce na uvoľnené miesto nového člena AS fakulty, ktorého funkčné obdobie trvá do 
konca funkčného obdobia člena, ktorému členstvo predčasne zaniklo. 
 

Uznesenie č. 54/2019 
 

V tajnom hlasovaní bol zvolený do AS TUKE za študentskú časť SvF TUKE - Bc. Milan Oravec 
(počet hlasov: 3 z 3 platných hlasov). 
 

Hlasovacie lístky a zápis volebnej komisie z doplňujúcich volieb do AS TUKE na uvoľnené miesto 
v študentskej časti akademickej obce SvF TUKE tvoria prílohu tejto zápisnice. 
 

Výsledok hlasovania: 12 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
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K bodu 8) 
 

Dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD. navrhuje AS SvF TUKE zvolať zhromaždenie 
členov Akademickej obce SvF TUKE na deň 30.10.2019 o 13,00 h. v posluchárni ZP 5. 
 

Uznesenie č. 55/2019 
 

AS SvF TUKE schvaľuje zhromaždenie členov Akademickej obce SvF TUKE na deň 30.10.2019 
o 13,00 h. v posluchárni ZP 5 s programom: 
- Úvod 
- Informácie o fungovaní organizačných jednotiek fakulty v zmysle 
  nového Organizačného poriadku SvF TUKE 
- Hodnotenie činnosti SvF TUKE za 1. polrok roka 2019 
- Stav plnenia Dlhodobého zámeru SvF TUKE 
- Stanovenie prioritných cieľov Dlhodobého zámeru SvF TUKE na rok 2020 
- Rôzne 
- Záver 
 

Výsledok hlasovania: 12 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 

Uznesenie č. 56/2019 
 

AS SvF TUKE odporúča dekanovi SvF TUKE - doc. Ing. Petrovi Mésárošovi, PhD. vyhlásiť na 
deň 30.10.2019 dekanské voľno od 13,00 h. do 15,00 h. z dôvodu konania Akademickej obce 
SvF TUKE. 
 

Výsledok hlasovania: 12 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 

Ústne vystúpili: 
 

Prof. RNDr. Nadežda Števulová, PhD. poprosila členov AS SvF TUKE, nech apelujú na svojich 
študentov, aby sa zúčastňovali udalostí týkajúcich sa ich študentského života, ako boli práve 
spomínané voľby do Akademického senátu za študentskú časť. 

 

Dekan SvF TUKE - doc. Ing. Peter Mésároš, PhD. sa vyjadril, že rovnako by chcel za vedenie 
požiadať všetkých tu prítomných, aby podporovali svojich študentov aj svojich kolegov a 
ostatných pedagógov v účasti študentov na ich študentskom živote. 

 

Uznesenie č. 57/2019 
 

Termín najbližšieho riadneho zasadnutia AS SvF TUKE bude členom AS SvF TUKE oznámený 
elektronicky. 
 

Výsledok hlasovania: 12 (za) – 0 (proti) – 0 (zdržali sa). 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
 
 
Ing. Jozef Junák, PhD.    ..................................................... 
 
 
 
Juraj Chovanec     ..................................................... 
 
 
 

Ing. Ivo Demjan, PhD. v. r. 
 predseda AS SvF TUKE 

 


